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Rezervni vojaški stareane KO ZRVS Moste na konferend

KO ZRVS Moste o svojem delu
in nalogah

Na lelni konferenci KO ZRVS
Moste je prcdsednik AIojz kra-
gclj poročal o letošnjcm dclu te
naše organizacijc. V svojem po-
ročilu se jc najprej ozrl na zao-
strene mednarodne politične in
gospixiarske odnose med vclesi-
lama in blokoma, ki vsebujejo
vrsto ncposrednih nevarnosti za
svetovni mir. Nasa stališča o vseh
teh vprašanjih so znana. Predv-
sem se zavzemamo za reševanje
problemov s pogajanji v okviru
OZN in neuvrščenih. Glede na.ših
notranjih gospodarskih in drugih
težav ter glede uresničevanja
programa gospodarske stabiliza-
cije pa je poudaril, da v naših
vrstah ne bi smelo biti malodušja,
omahovanja, negotovosti in ne-
zaupanja za izhod iz sedanje si-
tuacije.

Nalo je sprcgovoril o aktivno-
sti rezervnih starešin na terenu v
prcteklem obdobju. Poprogramu
dela smo imeli štiri predavanja
(začasna okupacija in diverzije na
začasno zasedenem ozemlju. teri-
torialna obramba, družbena sa-
mozaščita, usposabljanje za
splošno ljudsko obrambo). dalje
streljanje s polavtomatsko puško
pa tudi vaje. Pri tem je bil dose-
žen napredek glcdc kvalitete
pouka, še predvsem taktičnega
dela, z uvedbo taktično-iehnič-
nega zbora. prikaza orožja in ma-
terialno-tehničnih sredstev.
Poleg organiziranega usposab-
ljanja prek predavanj in praktič-
nega dela pa je zelo važna tudi in-
dividualna oblika usposabljanja.
Za to skrbi revija Naša obramba

in bi jo moral doma imeti vsak re-
zervni starešina.

Predsedstvo se je polnošte-
vilno sestalo osemkrat. sekrcta-
riat predšedstva pa dvakrat. Na
sejah je bil govor o vsch najvaž-
nejših programskih' in smotrnih
zadcvah.

Rezervnc slarešine so vklju-
čene in aktivno delajo v 127 raz-
nih delegacijah, svetih in komisi-
jah v KS in družbenopolitičnih
organizacijah, v občinski konfc-
renci. v zvezi borcev NOB. v Zk.
šlabu in enotah civilne zaščile. v
narodni zasčiti itd. Naše rezervne
starešine so bili aktivni pri pri
pravah in izvedbi vaje Golove:
83.

Po poročilih se jc razvila raz-
prava, v kateri je sodelovalo 12
naših članov, nakar jc bil sprejet
program dela za naslednje leto.
Med najpoglavitnejšimi nalo-
gami so idejnopolitično. splošnr
vojaško in obrambno-samozaš-
čitno usposabljanje, kvaliteta
pouka. boj proti neopravičenem
izostajanju od pouka. več pozor-
nosti mladim članom, oblikova-
nje komisije za propagandno de-
javnost, ažurno vodenje kadrov-
ske evidence.

Mandat predsednika predscd-
stva Alojza Kraglja je bil podalj-
šan še za dve leti, a za novega taj-
nika organizacije je izvoljen
Anton Trepše.

Priznanja so bila ptideljena
Slavku Črniču, Andreju Lenar-
čiču in Edotu Drnovšku.
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Srečanje starejših krajanov
Vsako leto se ob dnevu repu-

blike zberejo starejši krajani naše
kS. Srečanje organizira krajevni
odbor Rdečega križa Moste.
Tako je bilo tudi letos. Od okoli
sto povabljenih se jih je nekako
polovica odzvala vabilu. Mnogi
so bili bolni, slabega počutja ali
kako drugače zadržani. Vse bolne
(okoli 20) so obiskale članice kO
Rk in jih tudi skromno obdarile.

Vsi udeleženci prireditve so
ugotavljali, kako prijetno je po-
sedeti in pokramljati s svojim
vrstnikom iz mladih dni — in to je
bil tudi namen srečania.

Članice kO Rk so z veliko.
truda in z velikim veseljem pri-
pravile prav vse. Ne samo dobra
večerja, pripiavljeno jc bilo tudi
vse za dobro voljo in veselo raz-
položenje. Pevci so neumorno
peli lepe slovenske pesmi, z njimi
vred so povzemali tudi vsi prisot-
ni. Godec je veselo igral na har-
moniko, tudi plesa ni manjkalo.
Predsednica kO Rk in zastop-
nica kO SZDL sta navzoče toplo
pozdravili in jim zaželeli veliko
prijetnega razvedrila in dobrega
počutja do novega srečanja v letu
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